
Andrzej Golgbieski
Radny Rady Miasta Woclawek

Woclawek, 0L07.2024r.
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Szanowny Panie Prezydencie

W imieniu mieszkafc6w Woclawka zwracam sig z uprzejm4 prosb4 o budowg
osiedlowego boiska do gw w pilkg koszykow4 na terenie obejmuj4cym ulice: planty -
Mazowiecka - Kaszubska. Wielkie talenty sportowe rcdzasig na osiealo*ych boiskach.
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